

真普選聯盟

Alliance for True Democracy

新聞稿

2014 年 7 月 29 日發出

真普選聯盟公佈七月份民意調查結果

真普選聯盟（真普聯）委託香港大學民意研究計劃於七月進行民意調查，問及市民對政改「三軌方案」的意見。

是次調查以隨機電話訪問形式進行，結果顯示「三軌方案」的支持度上升 5%至 50%，較反對比率高出超過三倍；而以 10 分為滿分計算，「三軌方案」的平均得分亦達 6.1 分，反映「三軌方案」普遍得到市民支持。

真普聯相信民意已經十分清晰，市民要求 2017 年行政長官選舉不設篩選及容許三軌提名。針對於近日政務司司長及其他建制派人士不斷發表言論，要求香港人接受不民主的政改方案，以「袋住先」的態度處理政改問題。真普聯認為有關人士漠視市民的聲音，企圖要香港人接受沒有真正選擇和競爭的選舉制度。

聯絡：Daniel Wong (2804-1122 / 9686-4797)

真普選聯盟

Alliance for True Democracy

Press Release

29 JUL 2014

Alliance for True Democracy Releases the Poll Result of July

The Alliance for True Democracy (ATD) requested the Public Opinion Programme of the University of Hong Kong to conduct a survey in July, to gauge citizens' opinions on the "Three Tracks Nomination Proposal" proposed by the ATD.

The survey was a telephone interview survey, telephone numbers were selected randomly. The support rate for the "Three Tracks Nomination Proposal" increased by 5% to 50% from a month ago, which is more than three times of the opposition. On a 0 to 10 point scale, the proposal received 6.1 points in support on the average. This result reflects that Hong Kong people strongly support the proposal.

ATD believes that the voice of citizens is clear, they ask for "Three Tracks Nomination Scheme" and no political screening in the 2017 Chief Executive Election. Regarding the speech of the Chief Secretary for Administration and other pro-Beijing camp members, who ask Hong Kong people to accept for the time being an undemocratic electoral system proposal, ATD considers that they in fact refuse to listen to the voice of Hong Kong people and try to persuade them to accept an electoral system without genuine choices and fair competition.

For enquiries, please contact Mr Daniel Wong at 2804-1122 or 9686-4797.